



可立中學(嗇色園主辦) Ho Lap College (Sponsored by the Sik Sik Yuen)

九龍新蒲崗爵祿街 15 號 15 Tseuk Luk Street, San Po Kong, Kowloon

電話/Tel : (852) 2322 2229 傳真/Fax : (852) 2320 2414

網址/Website : http://www.holap.edu.hk



二零二零至二零二一年度 特別通告 第十四號

中一至中三「學習能力提升課程」

敬啟者：

為提升同學的學科水平，本校特為中一至中三同學舉辦「學習能力提升課程」，以幫助學業成績未如理想的同學改善學習。課程由本校中、英、數科任老師負責教授，並為同學進行複習，鞏固學習基礎，改善學習方法。

同學能否打穩學習基礎，實有賴家校雙方衷誠合作，懇請 閣下鼓勵 貴子弟積極參與是次課程。

「學習能力提升課程」，詳情如下：

	中一	中二	中三
時間	28/11/2020-19/12/2020 逢星期六	28/11/2020-19/12/2020 逢星期六	28/11/2020-19/12/2020 逢星期六
9:00 – 10:00	中文科	英文科	數學科
10:15 – 11:15	英文科	數學科	中文科
11:30 – 12:30	數學科	中文科	英文科

有關細節，敬請參閱下列家長須知：

1. 學生回校必須穿著校服並須依從所有防疫措施。
2. 同學必須準時出席所有課節，如因病缺席，請於上課前致電學校告假，並於其後提交請假信或醫生證明文件。
3. 倘同學違反有關規則，無故缺席或出席率不足，校方將取消其參與課程的資格，改由其他同學補上。
4. 如教育局宣佈停止面授課程，以上課程將以網上形式進行。

此致

_____ 班 學生 _____ 家長／監護人

可立中學(嗇色園主辦)

謹啟

(彭惠蘭校長)

二零二零年十一月二十五日

特別通告 第十四號
中一至中三「學習能力提升課程」【回 條】



敬覆者：

有關 貴校安排中一至中三「學習能力提升課程」一事，業已知悉。本人定當鼓勵 小兒 / 小女 參與是次課程，並督促其準時回校上課。

此覆

可立中學校長

中__()班學生姓名：_____ 家長_____ (簽署)謹覆

二零二零年 月 日



可立中學(舊色園主辦)
Ho Lap College (Sponsored by the Sik Sik Yuen)



九龍新蒲崗爵祿街 15 號
15 Tseuk Luk Street, San Po Kong, Kowloon
電話/Tel : (852) 2322 2229 傳真/Fax : (852) 2320 2414
網址/Website : http://www.holap.edu.hk

2020-2021 Special notice No.14
F.1 to 3 Enhancement Programme

25th November, 2020

Dear Parents / Guardians,

In order to help students build a more solid foundation for learning, the school is going to organize an enhancement programme for F.1 to 3 students, hoping that the students involved could be given adequate support for improving their studies. The lessons will be conducted by **the school's Chinese, English and Mathematics subject teachers**. Remedial teaching will be conducted and guidance will be given to aid students' learning.

Details of the programme are as follows:

	Form One	Form Two	Form Three
Time	28/11/2020-9/12/2020	28/11/2020-9/12/2020	28/11/2020-9/12/2020
	Saturday	Saturday	Saturday
9:00 – 10:00am	Chinese	English	Mathematics
10:15 – 11:15am	English	Mathematics	Chinese
11:30am – 12:30pm	Mathematics	Chinese	English

Reminders:

1. Students are required to wear proper school uniform and comply with health protection requirements.
2. Students are to attend all sessions. If they are sick and unable to attend the lessons, phone calls should be made to the school before the commencement of the lessons and a parent's letter or a doctor's certificate should be submitted afterwards.
3. If students fail to comply with the rules or have an unsatisfactory attendance record, they may be disqualified from joining the programme and the vacancy will be filled by other students.
4. If suspension of classes is announced by the Education Bureau, the above lessons will be conducted online.

Should you have any enquiries, please do not hesitate to contact the school.

Thank you very much for your kind attention.

Yours faithfully,

Ms. PANG Wai-lan
Principal



Special notice No.14 (Reply Slip)

Date: _____

Dear Principal,

I fully understand the notice about the F.1 to F.3 Enhancement Programme and the contents of which are noted.

Parent's signature: _____

Student's name: _____

Student's class & class no.: _____ ()